



敬啟者：

法團校董會家長校董補選事宜

本校家長教師會常委會於 2017 年 10 月 22 日舉行「家長校董選舉大會」，並選出了張景芳女士為 2017-2019 年度家長校董，惟本會於 2017 年 12 月接獲學校註冊及監察組通知，根據章程長校董不得連任超過四年。經本校向教育局查證，張景芳女士擔任替代校董的兩年亦必須計算在內，因此張景芳女士的續任未獲批准。

根據本會會章規定，家長校董之空缺必須在三個月內進行補選。家長教師會常委會經商議後，議決於 2018 年 4 月 14 日(星期六)進行家長校董補選。現誠邀家長參與是次家長校董補選，有意參選之家長，請於 2018 年 3 月 15 日前填妥候選人簡介，並交回校務處。是次家長校董補選，如參選家長有二位或以上，將會於 2018 年 4 月 14 日進行投票，但若只有一位候選家長，該位候選家長將會自動當選為家長校董。如有查詢，請聯絡校務處鄧小姐。

此致

各家長

仁愛堂田家炳中學
家長教師會常務委員會 謹啟

二零一八年三月二日

✂

回條(請於 6/3 交回班主任)

敬覆者：本人知悉 貴校家長校董補選事宜。

此覆

仁愛堂田家炳中學
家長教師會常務委員會

班別：_____ 班號：_____

學生姓名：_____

家長簽署：_____

No.17-18/43

二零一八年三月 日



YAN OI TONG
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

新界屯門山景邨

Tel: 2466 5270

No.17-18/43

2 March 2018

By-election of Parent Manager of the Incorporated Management Committee

The Executive Committee of the Parent-Teacher Association held its Parent Manager Election on 22 October 2017 in which Ms. Cheung King Fong was elected as the parent manager for 2017-2019. The Association, however, received a notice from the School Registration and Compliance Section stating that the term of office of the parent manager should not exceed 4 years. After enquiry into such matter with the Education Bureau, Ms. Cheung's two-year service as an alternate manager has to be considered. Thus, the new appointment for her is not approved.

According to the constitution of the Association, a by-election has to be held within 3 months after the parent manager's departure/resignation. The Executive Committee has adopted the resolution of holding the parent manager by-election on 14 April 2018 (Saturday). Parents are cordially invited to participate. Those who would like to run for the position in the by-election should provide a self-introduction to the general office before 15 March 2018. The voting procedures will take place on 14 April in case there is more than one candidate. However, in the absence of competing candidates, the running candidate will become an uncontested winner of the by-election. For enquiry, please contact Ms Tang at the general office.

Executive Committee
Parent-Teacher Association

----- ✂ -----
Reply Slip (to be submitted to form teacher on 6 March)

_____ March 2018

I am notified of the by-election of parent manager of the Incorporated Management Committee.

Class: _____ No.: _____

Name of student: _____

Parent signature: _____

No.17-18/43

